

CANTON DE / TOWNSHIP OF



## **RÈGLEMENT 03-2021**

### **LIMITE DE VITESSE : CHEMINS BROOKE, PRINCIPAL, FARM, PAUGAN, MARTINDALE ET FIELDVILLE**

#### **AVIS EST DONNÉ À TOUTE PERSONNE INTERESSÉE**

Que lors d'une séance ordinaire tenue le 3 mai, 2021, le conseil de la Municipalité de Canton de Low a adopté le règlement 03-2021 modifiant les limites de vitesses sur les chemins BROOKE, PRINCIPAL, FARM, PAUGAN, MARTINDALE ET FEILDVILLE.

Que ledit règlement peut être consulté au bureau de la Municipalité et sur le site web de la Municipalité.

Que ledit règlement entre en vigueur le 5 mai, 2021, soit la jour de sa publication, conformément à la Loi.

Donné à Low, ce 5 mai, 2021.

---

## **BY-LAW 03-2021**

### **SPEED LIMIT: BROOKE, MAIN, FARM, PAUGAN, MARTINDALE AND FIELDVILLE ROADS**

#### **NOTICE IS GIVEN TO ALL INTERESTED PERSONS**

That at a regular meeting held May 3, 2021, the Council of the Municipality of the Township of Low adopted By-law 03-2021 modifying the speed limits on BROOKE, PRINCIPAL, FARM, PAUGAN, MARTINDALE AND FEILDVILLE ROADS.

That the said by-law may be consulted at the office of the Municipality and on the website of the Municipality.

That the said by-law comes into force on May 5, 2021, being the day of its publication, in accordance with the Act.

Given at Low, this May 5, 2021.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Joanne Owens', is written above the printed name.

Joanne Owens

Directrice général et secrétaire-trésorière